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Zápisnica č. 07/2023 
z rokovania komisie územného rozvoja, výstavby, dopravy a podnikateľských aktivít, ktoré sa 
uskutočnilo v zasadačke MÚ MČ Bratislava-Dúbravka, Žatevná č.4 dňa 04.09.2023 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 
Program: 

 
1.  Schválenie programu zasadnutia komisie 
 Komisia schvaľuje predložený program zasadnutia bez pripomienok 
prítomní: 6 
za:6  proti: 0  zdržal sa: 0 
 
2. Stanovisko k čistopisu „Zadanie pre spracovanie UŠ zóny Polianky – 

Harmincova – Pri suchej Vydrici  
Komisia na základe diskusie konštatuje, že vznesené pripomienky v rámci 

prerokovania „Návrhu zadania pre spracovanie UŠ zóny Polianky – Harmincova 
– Pri suchej Vydrici“ boli zapracované v čistopise.  

Komisia odporúča spracovateľovi pokračovať v  príprave dokumentácie 
v súlade s vypracovaným čistopisom „Zadania....“ 

Komisia požaduje predložiť vypracovaný návrh riešenia UŠ na 
pripomienkovanie.  

prítomní: 6 
za:6  proti: 0  zdržal sa: 0 
 
3. Stanovisko k čistopisu „Zadanie pre urbanistickú štúdiu zóny Medze“  

Komisia na základe diskusie konštatuje zapracovanie pripomienok do 
predloženého čistopisu „Zadanie pre urbanistickú štúdiu zóny Medze“ a odporúča 
spracovateľovi pokračovať v príprave projektovej dokumentácie v súlade 
s čistopisom.  

Komisia požaduje predložiť vypracovaný návrh riešenia UŠ na 
pripomienkovanie.  

prítomní: 6 
za: 6  proti: 0   zdržal sa: 0 
 
4. Rôzne 

a.  Informácia o stave značenia parkovísk na chodníkoch  
Oddelenie územného rozvoja zabezpečovalo v priebehu letných mesiacov 

dopravné značenie v súvislosti s novelou zákona č. 8/2009 o cestnej premávke 
v znení neskorších predpisov, ktorá prináša celoplošný zákaz parkovania na 
chodníkoch. Zákaz parkovania na chodníkoch bude platiť automaticky všade tam, 
kde nebude parkovanie na chodníku výslovne povolené dopravnou značkou 
(zvislou aj vodorovnou). Z tohto dôvodu boli vyznačované miesta v celej mestskej 
časti. Ku dnešnému dňu je vyznačených cca 85% územia MČ Bratislava-Dúbravka. 
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V nasledovných dňoch sa pokračuje v značení tak, aby k 1.10.2023 boli vyznačené 
parkovacie miesta cca na 95% a v súlade s novelou. 

Komisia berie informáciu na vedomie bez hlasovania. 
 
        ............................................ 

                                                 JUDr. Dušan Mikuláš 
                                                                                        predseda komisie     

   .............................................. 
Zapísal:  Ing. arch. Pavel Gašparovič 

              tajomník komisie      
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